



# SMU

DEDMAN SCHOOL OF LAW

## International LL.M. Program

国际法学硕士学位

Master of Laws for Foreign Law School Graduates

法学硕士学位

针对国外法学专业毕业生

### Be a Sohmen Scholar and Study International Law

成为苏海文学者，学习国际法



"I benefited greatly from my studies at SMU," said Dr. Sohmen. "Going to SMU changed my life. The experience was invaluable to my career."

-Dr. Helmut Sohmen '66, Chairman and President of BW Shipping Group

The Sohmen Scholarship Program at SMU Dedman School of Law in Dallas, Texas, U.S.A. has been recruiting and educating the best and brightest Chinese law students since 1998. Many scholars have returned to China to become partners in the country's leading law firms, general counsels in the nation's business, and professors at its most prestigious educational institutions.

成立于美国德克萨斯州达拉斯市的苏海文奖学金项目自1998年以来一直招收和培训最优秀和最聪慧的中国法学生。许多苏海文学者返回中国后成为了该国顶级律所的合伙人，大型企业的总法律顾问和最知名的教育机构的教授学者。

The Helmut Sohmen Scholarship provides full tuition, fees and a monthly living stipend for up to eight (8) students from China.

苏海文奖学金每年为最多8位来自中国的学生提供全部学费，杂费，以及每月的生活补贴。

SMU Dedman School of Law, founded in 1925, is located on a magnificent tree-lined campus, ten minutes from downtown Dallas, Texas, and situated in a beautiful residential community. Dallas is an expanding global center, ranking second in the country in corporate headquarters of

Fortune 500 and Fortune 100 companies. It is also a great place to study law and live, with a strong legal community and a low cost of living.

南方卫理公会大学戴德曼法学院，建立于1925年，坐落于绿树环绕的雄伟主校区内，距离德克萨斯州达拉斯市中心仅十分钟车程，所在社区环境优美。达拉斯是快速发展的全球中心，拥有第二多的福布斯500强和100强美国公司总部。同时达拉斯也是一座非常适合学习法律和生活的城市，拥有强大的法律社区并且生活成本低廉。

The program for international students, established in 1949, was among the first in the country. Today the school is a leading international legal center with more than 2,000 international graduates from more than 80 countries. SMU Dedman School of Law graduates now occupy prominent positions in government, legal practice, business, the judiciary, and legal education around the world.

为国际学生设立的本项目成立于1949年，在当时全美院校中尚属先例。如今学校已有来自80多个国家的超过2000名的国际毕业生，成为了领先的国际法律中心。南方卫理公会大学戴德曼法学的毕业生遍布全球并且在政府机构，顶级国际律所，知名公司，法院系统，法律教育机构等占据重要职位。

**For more information about applying for The Sohmen Scholarship Program, contact:**  
希望了解更多关于申请苏海文奖学金项目，请联系：

Email: 邮箱: [bheine@smu.edu](mailto:bheine@smu.edu)

Phone: 电话: 214-768-2658 | Toll-free: 1-888-768-5291

Fax: 传真: 214-768-8288

**Office of Graduate and International Programs**  
法学院研究生和国际项目办公室

**SMU Dedman School of Law**

Office of Graduate Legal Studies

3300 University Blvd., Suite 130 | Dallas, TX 75205

**Martin Camp '79**

Assistant Dean for Graduate and International Programs  
研究生和国际项目副院长

**Bobbye Heine**

Assistant Director of Graduate Legal Studies  
研究生法律学习项目副主管